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 15:28 שעה : 

מזכירות החב רה

שרמן יהושע, יו"ר הוועדה

1 עמוד

פרוטוקול

, ישיבת זום  24/6ישיבת ועדת מפ"ק מס' 

08/09/2024ראשון, ה' אלול תשפ"ד,  יום

חברים: 
יו"ר הוועדה )נכח בזום(   -שרמן יהושע 

)נכח בזום(; חיים מנחם איתן   גינזבורג )נכח בזום(; גדי פרל )נכח בזום(; דוד פרץ )נכח בזום(; דניאל אבידור  
דראל )נכחה בזום(; רונית בויטנר  -)נכח בזום(; יעקב בכר )נכח בזום(; ליאור טרגן )נכח בזום(; מיכל סיבל

)נכחה בזום(; רועי אלקבץ )נכח בזום( 

חסרים: 
חי; דניאל כהן; מוטי יוגב; סיבוני עמיחי-אלירן שמואל

משתתפים: 

)נכח בזום(; אליהו גפני )נכח בזום(; אליחי בן ישי )נכח בזום(; אלירן גפסו   אביתר יצחק הלוי עו"דעו"ד 
)נכח בזום(; גידי אייזן )נכח בזום(; גלי סיטון )נכחה בזום(; גלעד אוסטרובסקי )נכח בזום(; חיים  

טפרברג )נכח בזום(; טאיה גרצ'יוב )נכחה בזום(; טל גולן )נכח בזום(; יניב מימון )נכח בזום(; ירון  
אוחיון )נכח בזום(; עו"ד מדלן כהן )נכחה בזום(; מוריה אברמוביץ' )נכחה בזום(; נופר יונה )נכח בזום(;  

ישי )נכח בזום( - עמית עמר )נכח בזום(; ענת גולד )נכחה בזום(; שאול  הנגלי )נכח בזום(; שלי בן

סדר יום: 

20/08/2024מיום   24/5אישור פרוטוקול מס  1.

מתן  סל תמיכה בחירום לכיתות כוננות יישוביות בנגב המערבי, בגבול הצפון, באיו"ש ובקו התפר   2.

בקשה לתקצוב ביצוע תשתית מים במאגרי המים נירים וגרר בעוטף עזה   3.

שונות  4.

והחלטות דיון תמצית:

20/08/2024מיום  24/5אישור פרוטוקול מס  1.

עיקרי הדיון: 

טיוטת פרוטוקול הישיבה הקודמת לא נשלחה לאישור החברים ולא הנושא ירד מסדר היום.  

מתן סל תמיכה בחירום לכיתות כוננות יישוביות בנגב המערבי, בגבול הצפון, באיו"ש ובקו התפר  2.

עיקרי הדיון: 

יהושע שרמן: מציג את נושא מציין כי מדובר בהשלמה של החלטות קודמות שבעקבות לחץ, ישנם  
 וכעת  לבקשת הרשויות עברו בדיקה של הצוות המקצועי.  - יישובים שלא צורפו 

מביע את חשיבות הנושא במיוחד במצב לחימה שאנו נמצאים בו, מציין כי הסיוע של קק"ל ליישובים  
 במצב הביטחוני המורכב הזה הוא מבורך.   

יעקב בכר: מסביר את חשיבותה של כיתות הכוננות ביישוב הכפרי, מציין כי לדעתו אנו משלימים כעת  
 את כל מעטפת התמיכה ביישובים המאוימים ומשבח על כך את קק"ל.  

מיכל סיבל דראל: מציינת כי התנגדה לתמיכה בכיתות הכוננות מבחינתה זה לא תפקידה של קק"ל אך
כן תצביע בעד כי כבר נתנו את הסל לכיתות כוננות, טוענת כי קיים הבדל בין הבינוי ביישובים הנפגעים  

 שזה בליבת העשייה של קק"ל אך לדעתה כיתות הכוננות זו האחריות של המדינה ולא של קק"ל.  

רונית בויטנר: שואלת לגבי הרשימה שבאחריות צה"ל האם זה משהו שאנחנו מתייחסים אליו, או  
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שלא? מעבר לכך, מציינת כי לדעתה בשוטף זה לא תחום אחריותה של קק"ל אבל בעת הזאת אם קק"ל  
יכולה לסייע זה מבורך.  

יהושע שרמן:  מציין כי ירון אוחיון מנהל מפ"ק ישיב על שאלתה של רונית בהמשך.  

רועי אלקבץ: מבקש לציין כמה דברים, התרומה של קק"ל לכיתות הכוננות היא באמת לא תפקידה  
הקלאסי של קק"ל אבל צריך לזכור כי המציאות משתנה וזה האתגר שלנו בקק"ל, ככל שהמלחמה  

מתארכת וגם השיקום ייקח זמן ואנו צריכים להתעדכן כל הזמן,  מציין כי בפיקוד דרום וצפון מציינים  
את חשיבות הדרכים ביטחוניות ואין מי שיעשה את זה וקק"ל מאוד מאוד חשובה בקטע הזה אך  

לדעתו אנו לא צריכים  לתחזק את זה מעכשיו לאורך שנים כי אז מערכת הביטחון "מזדכה" על זה  
כלומר, עכשיו שכיתות הכוננות זקוקות לסיוע אד הוק במלחמה אבל שמערכת הביטחון תמשיך לתחזק  

את זה כי זה לא תפקידה של קק"ל באופן מסורתי, במלחמה כן. מדגיש כי צריך לציין את זה בכוכבית  
גדולה ויש כוח לקק"ל על הסיוע.   

דני אבידור: מביע תמיכה בדבריו של רועי אלקבץ, מבקש להדגיש לפרוטוקול במיוחד לאור מה שקורה  
לנו כרגע עם GNF Canada שיהיה ברור שאין כוונה שתהיה זליגה למקומות שהם שנויים במחלוקת 
ביהודה ושומרון משום שחבל שאנחנו נמצאים  כרגע מול קנדה שלמעשה הוציאו את GNF מהיכולת  

לקבל פטור לתרומה בגלל הנושא הזה.  

יהושע שרמן: מציין כי חולק על דבריו של דני בנושא הזה, מציין כי לדעתו חיי אדם חשובים בכל מקום  
שהם גם מעבר לקו הירוק ומביע את שמחתו שקק"ל נחלצה לסייע גם באזורים אלה.    

ירון אוחיון:  מסביר את נושא כיתות הכוננות ע"פ החלטת ממשלב 919 
מציין כי ישנם לא מעט ישובים שלא נמצאים ברשימה והם נמצאים על קו 0-4, קו עימות באופן ברור  

ולכן עשינו לו upgrade ,  קו התפר מחולק לשניים שלושה גורמים, יש משטרה, יש מג"ב ויש צבא הגנה  
לישראל ולכן ככל שקיבלנו רשימה  מסודרת עם חתימה של קצין ההגמ"ר הרלוונטי בגזרה שלו, הוספנו  

אותו ל-0-4. לכן 919  אלה ישובים שנמצאים על קו התפר, מציין כי במידה והיו עוד יישובים שלא  
הוכנסו נגיש אותם לוועדה הבאה, מציין קרן קיימת נתנה מענה סופר מקצועי למרות שזה לא בליבה  

של קק"ל באופן מהותי.   

עו"ד אביתר יצחק הלוי:  מבקש להוסיף לדבריו של ירון שזה יהיה בכפוף לקבלת אישורים מהגורם  
המוסמך.  

24050601/4החלטה מס' 

.מתן סל חירום לסיוע לטובת זיווד כיתות כוננות יישוביות ורכישת מרכיבי ביטחון ביישובים סמוכי  1
ק"ל על סך 130 אלפי ₪ לכל יישוב, המשתייך למועצה  גבול, וביישובי קו התפר אשר לא זכו לתמיכת ק

מקק"ל  ק"מ מקו גבול ו/או מקו התפר שטרם קיבל סיוע    0-4אזורית, אשר ממוקם בטווח מרחק 
  מיליון ₪, עבור 71  יישובים סה"כ המפורטים ברשימה  9.230בתקופת המלחמה ובסך כולל של  

שצורפה לסדר היום -  במסגרת יעד סיוע מרכזי שיובא לאישור הדירקטוריון.   

. ככל שיוצגו אישורים מהגורם המוסמך, לגבי יישובים נוספים שבמרחק 0-4 ק"מ מקו התפר  2
העומדים בקריטריונים הנ"ל, יובאו אף הם לדיון בוועדה זו לאחר בחינה מקצועית.  

. היישובים אשר יזכו לסיוע מקק"ל, ע"פ האמור, יממשו את התקציב לצרכי הגנה ומרכיבי הביטחון  3
של היישובים בלבד ולא לרכישת ציוד התקפי מכל סוג שהוא והכל בהתאם לרשימה הבאה: משקפת,  

ווסט/אפוד קרמי, קסדה, משקפי מגן, תיק עזרה ראשונה, מעילים וביגוד טרמי, רכב ביטחון,  
רחפן/רחפן טרמי, שערים וגדר ביטחון, מצלמות, עמדות שמירה )'בודקה'(, מכשירי קשר, תאורת דרכי  

ביטחון, גנרטור.  

ועדת מפ"ק ממליצה לאשר את הסעיפים הבאים: 
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חודשים מיום העברת כספי הסיוע, תצהיר   6. המועצות האזוריות והיישובים יתחייבו להעביר בתום 4

מפורט החתום ע"י גזבר הרשות/המוא"ז/היישוב המפרט מה נעשה בכספי הסיוע לרבות הצגת  
המטרות והסכומים שהוצאו עבור כל מטרה ומטרה ואסמכתאות מתאימות. התצהיר יאושר ע"י חשב  

 ל.  מטעם קק"
 
הוא מיתרות קק"ל הפנויות מעבר לכרית  1. המקור התקציבי למתן הסיוע הנ"ל כמפורט בסעיף 5

 הביטחון אשר יובא לאישור וועדת הכספים. 
 
. המלצות אלו תובאנה לאישור הדירקטוריון של קק"ל לאחר אישור המקור התקציבי על ידי וועדת  6

 הכספים. 
 

    

  

 

 הצבעה: 

 אושר פה אחד 
 

    

 

 
  

    

 .3 בקשה לתקצוב ביצוע תשתית מים במאגרי המים נירים וגרר בעוטף עזה 
  

 עיקרי הדיון: 
  

   

 

ירון אוחיון: מציג את נושא המאגרים, מציין כי תהיה תוכנית עבודה מסודרת עם רשות המים לגבי  
סוגיית המאגרים לשנת 25, מציין כי קיימת  בעיה גדולה ביותר באזור נירים וגרר ועל מנת לסייע להם  

מדובר  בתוספת של תקציב מאוד קטן שחלק מהכסף בכלל מושקע מתוך הקיבוצים, בגלל שזה חלק  
מהעבודה עם רשות המים, התמחור של המים, ולכן נסייע להם  רק ב-20 אחוז לכל מאגר, חושב כי  

ישנם עוד שלושה מאגרי מים גדולים שיתנו פתרון בצורה מקצועית ומסודרת.    
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. ועדת מפ"ק, כחלק מהמלצותיה לתמיכה ביישובי העוטף, מקבלת את המלצת הדרג המקצועי  1
להיענות לבקשת רשות המים וכחלק מתמיכתה ביישובי עוטף עזה לתמוך בביצוע מאגרי המים בשעור  

מעלות הביצוע במסגרת יעד סיוע מרכזי שיובא לאישור הדירקטוריון, ובכפוף לכלל   20%של עד 
 נדרשים מול רשות המים וקבלת כלל האישורים על פי הוראות כל דין.  ההסדרים ה

 
. ועדת מפ"ק ממליצה לקבל את האומדנים המצ"ב לדברי ההסבר ולתמוך בביצועם של מאגרי המים  2

 ₪.  5,520,000 -מעלות הביצוע ולא יותר מ  20%בשיעור של עד 
 
ת מעבר לכרית הביטחון אשר יובא הוא מיתרות קק"ל הפנויו 2-ו 1. המקור התקציבי לסעיפים 3

 לאישור וועדת הכספים. 
 
. המלצות אלו תובאנה לאישור הדירקטוריון של קק"ל לאחר אישור המקור התקציבי על ידי וועדת  4

 הכספים. 
 

 

    

  

 

 הצבעה: 

 אושר פה אחד 
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 עיקרי הדיון: 
  

 

   

 
ירון אוחיון: מבקש לעדכן את חברי הועדה בכמה נושאים מציין כי נפגש עם אוגדת עזה בפיקוד דרום  

הוצג בפניו תוכנית עבודה על כל הדרכים הביטחוניות והביטחוניות החקלאיות במרחב,   
 

דבר נוסף מבקש לעדכן כי יגיש לוועדת מפ"ק הקרובה נייר מסודר מפיקוד צפון מדגיש כי ביקש מהם  
להכין תוכניות מפורטות עד נובמבר, שאפשר לדון בזה בתב"רים של קרן קיימת.  

 מעדכן כי שני הפיקודים מדברים בעיקר על נושא דרכי מילוט לכל היישובים בקו הגבול עושים פה 
שינויים תפיסתיים במרחבים האלה בצורה מסודרת.   

מבקש לעדכן שהתקיים סיור  של הדרג המקצועי בפארק רעים במקום של הנובה, המדינה כרגע עדיין  
לא קיבלה החלטה למקום קבוע של ההנצחה אבל צריך להכין תוכנית של 3 שנים איך לטפל באתר הזה  

בצורה מכובדת ומסודרת. מבקש לקיים ב-25 לחודש סיור בצפון, בנחל השופט, לראות ראייה ובחלק  
השני של היום לקיים ועדת מפ"ק   

 
יהושע שרמן: מעדכן שיעביר לחברי הוועדה סקר לאן הם מעדיפים סיור בדרום/ בצפון  ולפיו יוחלט  

לאן יצאו לסיור.   
 מבקש להזכיר כי בועדה הקודמת אושר הקצאות תב"ר לשני נושאים, אחד 500 אלף שקל לשיקום נחל 

קרת ביקנעם, ועוד כסף, 1.6  מיליון, לביצוע שילוט צורת שילוט חדשה שמתאימה ל2024 ולא מצריכה 
הרבה תחזוקה, מציין כי גדי מאירי הוריד את זה מסדר היום של ועדת כספים כי זה מהיתרות ולא  

תואם, טוען כי לדעתו זה לא בסדר וכן צריך לעלות את זה לוועדת כספים, בסוף זה עבר את כל  
הגורמים המקצועיים בקק"ל, לדעתו אם מפ"ק רוצה לעשות כמה דברים מחוץ לתקציב, בסכומים  

ממש זעומים, במצבה הנוכחי של קק"ל אפשר להשאיר את זה מהיתרות.   
 

איתן גינזבורג: משבח את קרן קיימת על הסיוע בקיבוץ רוחמה, מציין כי קהילת רוחמה וכפר עזה 
אסירי תודה, שקק"ל אפשרה את הקמת שתי השכונות ואת קרית החינוך שתוקם בקיבוץ רוחמה טוען  
כי בממשלה אין אם מי לדבר ולעומתו קק"ל לא רק מדברת גם מבצעת בצורה מדהימה. משבח גם את  
מנהל מפ"ק ירון הדברים מתקיימים, מתגשמים ומקבלים הרבה מאוד הוקרה מקרב תושבי כפר עזה  

ורוחמה.   
 

דבר נוסף הוא סוגיית הנובה, מציין כי פנו אליו משפחות שכולות של נפגעי הנובה ונרצחי הנובה  
שהמקום לא מוסדר, טוען כי לדעתו צריך עכשיו לפני ה-7 באוקטובר לדאוג למקום מוצל, עם מים, ו 

ספסלים וכ'ו לפני ההכנה לתוכנית ל3 שנים מסודרת.  
 

ירון אוחיון: מציין כי רצה לעלות את נושא הנובה לסדר היום של הוועדה הנוכחית אך זה לא הסתדר,  
מסביר בקצרה כי מדובר ב7  מיליון שקל, להשקיע בנובה בשני שלבים, אחד באופן מידי בטיפול של 

התמונות, השלטים, ההכוונה, המדרכות, השבילים וכולי, והחלק השני של התקציב זה אחזקה לשלוש  
שנים, מים, שירותים ברמה גבוהה, ברזיות, הצללות וכדומה, מבקש את אישור הוועדה על מנת לעלות  

את זה לוועדת כספים.    
 

איתן גינזבורג: טוען כי לדעתו לא צריך אישור דירקטוריון כדי לסדר שם נקודות מים וספסלים.   
 

ירון אוחיון: מסביר כי מבוקש לסדר את מתחם הנובה מעבר לנקודות מים וספסלים, מבקשים להפוך  
את נובה לאתר מכובד, טוען כי יש כבר תוכנית עם העמותה, וניתן לבצע את זה בארבעה שבועות.  

 
יעקב בכר: מציין כי כרגע רק קק"ל יכולה לבצע את העבודה בהינתן העובדה שבממשלה אין עם מי  
לדבר, לא ניתן להגיע לאוקטובר במצב המביש הנוכחי אבל להעביר את המקום הזה ממצבו הנוכחי  

למצב הרבה יותר סביר ב-7 לאוקטובר.   
 

דני אבידור: שואל מה סדר הגודל התקציב שמפ"ק צריכה על מנת להגיע ב-7 באוקטובר הקרוב עם  
האתר מכובד, מציין כי בתור חבר ועדת כספים, למרות שזה לא היה בסדר היום זה יועבר כי לדעתו זה  
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מזכירות החברה 

שרמן יהושע, יו"ר הוועדה

5 עמוד

התפקיד של חברי הדירקטוריון לבצע גם דברים שהם יוצא דופן.   

יעקב בכר:  מבקש מירון להגיד במידה והוא זקוק להקצאה שתאפשר לו לעשות מהלך כלשהו. 

ירון אוחיון: מציין כי יש בידו נייר מסודר  שמתחלק ל-2,  אחד, לשדרג את המקום באופן מידי בסדר  
גודל של משהו כמו 4  מיליון שקלים והתוכנית השנייה, היא גם התחזוקה של המקום בשלוש שנים.   

יעקב בכר: טוען כי צריך לפנות לגדי מאירי לכלול את זה בסדר היום של מחר, מבקש מירון להציג את  
זה בוועדת כספים על מנת להעביר את זה בדירקטוריון מציין כי זה נושא דחוף.  

יהושע שרמן: מציין כי היה כמה פעמים  באתר נובה ובהחלט המקום שם לא מכבד את גודל האסון  
שקרה שם, גם לא באופן זמני. שואל האם במסגרת התקציב היום מפ"ק צריכה האישור שלנו לעשות  

שמה ספסלים, ברזיות.  

איתן גינזבורג: שואל האם יש למפ"ק את האפשרות להתחיל לעבוד?  
ירון אוחיון: משיב שכן, אבל למחרת ועדת כספים וביום שלישי דירקטוריון, אנחנו נגמור את האירוע. 

איתן גינזבורג: טוען כי לדעתו יש 2 נתיבים, אחד זה  4 מיליון, מסביר כי  יעשו את כל המאמצים כדי  
שהדברים האלה יאושרו, מבקש לדעת אם מפ"ק יכולים לעשות גם דבר מה נוסף, או דבר מה שנקרא  

מקדים, בלי ה-4  מיליון האלה, עם ה תקציב התפעול הנוכחי שלהם, כדי לסדר את השטח הזה, במידה  
ו-4 מיליון לא יאושרו.   

ירון אוחיון: משיב לאיתן כי גם במידה ותהיה בעיה בועדת כספים מפ"ק תוכל לסדר את אתר הנובה  
שיהיה קצת יותר מכבד.   

עו"ד אביתר יצחק הלוי: מבקש לפנות למזכירות החברה לעלות את הנושא בצורה מסודרת טוען כי לא  
ניתן לעלות נושא שלא מופיע בסדר היום.  

איתן גינזבורג: מציין כי לא מדובר בהצבעה בכספים, מסביר כי מותר להם להציע על אמירות כלליות. 

גדי פרל: מציין כי ישנו סעיף בסדר היום שנקרא "שונות" שרשאי יו"ר הועדה לעלות בו נושאים בהינתן  
דחיפות ספציפית.   

יהושע שרמן:. מציע לקבל החלטות, על נושאים שעלו ויש להם חשיבות לעם ישראל, לדעתו ניתן לצאת  
מגדרי הדין המדוקדקים, מבקש מחטיבת מפק להתכנס לאירוע עבודה במסגרת התקציב שיש להם 

מספיק רחב במחוז דרום, לעשות מאמצים לשדרג את אתר נובה, לעשות שם עבודה מתוך סל תקציבם  
של ניקוי, סידור, ייעור , הנחת ספסלי קק"ל .  

מבקש ממנהל מפק להכניס את הצוות לפעולה באופן אד הוק, לא חושב שצריך את האישור של היועץ  
המשפטי, החלטה שניה חושב שכן ניתן הצביע עליה בשל הצורך הבהול ודחוף, לאישור תקציב מיוחד  

לאירוע לסדר את המקום הזה בתוספת תקציבית של  4-5 מיליון שקל באופן מידי.   

] א [  ועדת מפ"ק מבקשת ממחלקת מפ"ק להתכנס לאירוע עבודה במסגרת סל תקציבם שיש כיום  
בכדי לשנות את פני אתר הנובה.   

] ב [  ועדת מפ"ק מתבקשת לאשר תקציב של 4 מיליון שקל לשיפור אתר הנובה לפי תוכנית שיציג  
הצוות המקצועי היום לוועדה במייל. התקציב יאושר בכפוף לאישור ועדת כספים והדירקטוריון 

השבוע.  

עו"ד אביתר יצחק הלוי: מציין כי הנושא הראשון לא מצריך קבלת החלטה, זה בסמכות גורמי המקצוע  
מ"מ מנכ"ל, מנהל חטיבת כספים, מנהל מפ"ק, אם צריך לעשות הסטות תקציביות כאלה ואחרות, אין  
מניעה לבצע את זה, כמובן בהתאם לנהלי קק"ל, הנושא בשני חושב שזה מבורך באמת לאור הדחיפות  
והמצב נקלענו אליו חודש לפני 7  באוקטובר, מבקש שזה יהיה בצורה מסודרת באד הוק, יש פה חברי  

ועדה שלא נמצאים, מבחינתנו כדי להעלות נושא לסדר היום שלא היה, להעלות נושא לדיון בוועדה 
שלא היה לפני כן ודרוש הצבעה, יש פה את מזכירות החברה שאני מניח שיעשו כל מה שצריך כדי  

שהנושא הזה יעבור באד הוק לפני ועדת הכספים, זו הדרך הנכונה.  
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גדי פרל: מציין כי לדעתו צריך לדעת להצביע על מדיניות, מוקצה להם ארבעה מיליון שקלים כדי לבנות  

ספסלים ונקודות הכוונה באזור הנובה.  
 

עו"ד אביתר יצחק הלוי: מסביר כי מבוקש 4 מיליון שקלים מיתרות קק"ל מעבר לתקציב הביטחון.  
 

ירון אוחיון: כל הפעילות שמפ"ק מבצעת זה שדירוג האתר של נובה עד ארבעה מיליון שקלים, כגון  
שבילים, החלפת כל התמונות, שירותים, כל הרגשות, כל ההנגשה למקום הזה.  

 
עו"ד אביתר יצחק הלוי: מציין כי אין בעיה להעביר את זה באד הוק.  

 
איתן גינזבורג: מבקש מחברי הוועדה להצביע על הנושא שזה לא תהיה אמירה כללית גם אם היא רק  

דקלרטיבית ובסמכות הדרג המקצועי.  
 

עו"ד אביתר יצחק הלוי: משיב כי תמימות דעים שיש צורך לקדם את זה.  
 

איתן גינזבורג: טוען כי לדעתו צריך להצביע על הנושא מציין כי בעבר הצבענו על דברים שלא הכרנו כל  
סעיף וסעיף, מציין כי ממילא הם  רק  ממליץ לוועדת כספים שתקבע את המקור התקציבי  

והדירקטוריון שתכריע.   
 

יהושע שרמן: מבקש את אישורם של חברי הדירקטוריון להצביע שתי החלטות הראשונה, היא התוויית  
מדיניות לצוות המקצועי לעשות כל מה שהוא יכול בתקציבו, בתקציב דרום, באופן מידי, עד ה-7 

לאוקטובר, לשנות שם את תנאי המצב. שנייה, אנו  רוצים להמליץ לאשר 4  מיליון שקל בכפוף לוועדת 
כספים ולדירקטוריון, לשיפור אתר נובה לקראת יום השנה. מציין כי הצבעה אד הוק שעלתה מוסכמת  

על כולם באופן גורף ומוסכם.   
 

עו"ד אביתר יצחק הלוי: שואל מי חברי הוועדה החסרים?  
 

גלי סיטון: משיבה דניאל כהן, מוטי יוגב ועמיחי סיבוני.  
 

עו"ד אביתר יצחק הלוי: מציין כי במידה והם יאשרו זה בסדר.   
 

יהושע שרמן: מציין כי ידאג לאישור חברי הוועדה החסרים, מקריא את החלטות להצבעה ומשבח את  
הועדה שערה למצב השטח ומשפיעים גם בדברים מעבר לשוטף ומרגישים את הצרכים שבאים מהשטח  

ועולים מהציבור מציין  כי יפנה לגידי מאירי, על מנת שהנושאים יעלו בוועדת הכספים מחר.    
  

 

 באוקטובר   7 -שדרוג חניון רעים במלאת שנה לאירועי אסון ה
  

 

 24050603/4החלטה מס' 
 

    

להתכנס לעבודה במסגרת התקציב הקיים במרחב דרום   ועדת מפ"ק מבקשת מגורמי המקצוע במפ"ק
ולעשות מאמץ לשנות את אתר הנובה ברעים ולבצע עבודות של סידור, ניקוי, ייעור, ספסלים, הצללות  

 וכו' במסגרת העבודה השוטפת, עם ההסטות הנדרשות, לקראת יום השנה לאסון. 
 

 

    

  

 

 הצבעה: 

 אושר פה אחד 
 

    

 

החברים שלא נכחו בישיבה: אלירן שמואל חי, עמיחי סיבוני, מוטי יוגב ודניאל כהן, הביעו בפני יו"ר  
 הוועדה, לאחר הישיבה, את הסכמתם ואת אישורם להחלטה, למרות שלא הייתה על סדר היום.  
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 24050604/4החלטה מס' 
 

    

מלש"ח באופן מידיי לביצוע  4ועדת מפ"ק ממליצה לוועדת הכספים ולדירקטוריון לאשר תקצוב של 
 תכנית שתוצג על ידי מפ"ק, לביצוע עבודות באתר הנובה ברעים לשיפור האתר לקראת יום השנה. 

 

 

    

  

 

 הצבעה: 

 אושר פה אחד 
 

    

 

החברים שלא נכחו בישיבה: אלירן שמואל חי, עמיחי סיבוני, מוטי יוגב ודניאל כהן, הביעו בפני יו"ר  
 הוועדה, לאחר הישיבה, את הסכמתם ואת אישורם להחלטה, למרות שלא הייתה על סדר היום.  

  

 

    

 

 
  

    
  

       

 

 כותב/ת הפרוטוקול: נופר יונה 
 

   

       

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 


